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Kraj se stal střediskem velké politiky
Vysočina (kid) • Tolik významných návštěv jako v březnu Vysočina ještě 
neviděla. Během dvou dní se sem sjeli hejtmani českých krajů, dva místo-
předsedové vlády a ještě ministr zemědělství. Na zasedání rady asociace 
krajů, tedy vlastně porady hejtmanů, přijel do Hrotovic na Třebíčsku místo-
předseda vlády pro evropské záležitosti Alexandr Vondra (ODS) a vicepre-
miér a ministr pro místní rozvoj Jiří Čunek (KDU-ČSL). Důvodem byly zejmé-
na aktuální otázky čerpání evropských dotací v letech 2007–2013 a hlavně 
příprava předsednictví EU, které Českou republiku čeká. Všechny kraje se 
uchází o hostitelství doprovodných akcí, které znamená především zvýšení 
povědomí o českých regionech v rámci Evropy. Na setkání hejtmanů se ta-
ké zastavil ministr zemědělství Petr Gandalovič (ODS). Ten na Vysočinu při-
jel jako do prvního regionu, který ve funkci navštívil. „Vysočina je jedním 
z nejvýznamnějších českých krajů. Kromě toho, že jsme zásobárnou potra-
vin, vody a elektřiny, stali jsme se rychle lídrem v oblasti rozvoje nových 
technologií a evropských iniciativ. Vysočina už není jen geografickým, ale 
i skutečným centrem Česka. Tak, jak si my, její obyvatelé, zasloužíme,“ ko-
mentoval shluk významných hostů krajský hejtman Miloš Vystrčil.

Tak to vypadá, když se sjedou čeští hejtmani. V popředí jihočeský Jan Za-
hradník.

Jan Šulc, hejtman Ústeckého kraje na první pohled nevypadá na veselého 
chlapíka. Je ale velký žertéř.

V Havlíčkově Brodě přivítala ministra zemědělství starostka Jana Fischerová.

Krajský zemědělský radní Ivo Rohovský doprovodil svého resortního minis-
tra na pilu ve Žďírci. 

Hejtman Vysočiny Miloš Vystrčil se zlínským kolegou Liborem Lukášem a 
náměstkem pardubického hejtmana Romanem Línkem (?). V pozadí libe-
recký hejtman Petr Skokan a Jiří Čunek.

O českém předsednictví EU mluvil s hejtmany vicepremiér Alexandr Von-
dra (vlevo).

Jarmila Dobrovolná ministru Petru Gandalovičovi předvedla produkci své 
kozí farmy. Díky dvousethlavému stádu z Ratibořic je Vysočina doslova kozí 
velmocí. Fota: Luboš Pavlíček a archiv kraje

Na mléčné farmě se podávaly mléčné výrobky.... 

...a samozřejmě stranou nezůstaly ani stáje.

...připíjelo mlékem...

Malý hrabalovský pivovar v Dalešicích je kulturním centrem jihovýchodní 
části kraje.

Zástupci Lesního družsta obcí Přibyslav vysvětlovali problémy s těžbou.

Čistírny odpadních vod jsou horkým tématem nejen na Vysočině.


